
National Taipei University 

Department of Economics 

 

Title: Assistant Professor or Above 

Section: International: Full-Time Academic (Permanent
限 JOE用

, Tenure Track or Tenured)  

Locations: New Taipei City, Taiwan 

JEL Classifications: Any Field 

 

The Department of Economics will consider qualified candidates at all ranks. Priority 

goes to applicants specialized in Experimental Economics, Empirical Industrial 

Economics or History of Economic Thoughts. Candidates should have a Ph.D. and 

formal diploma in Economics or related fields by June 30, 2021. Proficiency in Chinese 

is necessary. Application deadline is November 30, 2020.   

Please provide a curriculum vitae, an official transcript, three letters of recommendation, 

Ph.D. dissertation with an abstract, and recent publications or working papers. Evidence 

related to teaching experience and research promise is strongly encouraged.  

Please send the electronic materials to the Department of Economics via 

econ_job@mail.ntpu.edu.tw and c.c. the Personnel Department via 

tapply@gm.ntpu.edu.tw.  

For any inquiries, please contact the Department of Economics. 

E-mail: econ_job@mail.ntpu.edu.tw 

Phone: +886-2-8674-1111#67160,  

Website: http://www.ntpu.edu.tw/econ/ 

  

mailto:econ_job@mail.ntpu.edu.tw
mailto:econ_job@mail.ntpu.edu.tw


 

國立臺北大學經濟學系誠徵專任助理教授或以上職級教師 

 

一、所需資格條件 

於中華民國110年6月30日前，已取得經濟學或相關科系博士學位及證書者。 

二、應具專長 

申請人須具備經濟學及相關領域之博士學位，本系將優先考量專長為實驗經

濟學、產業實證經濟學及經濟思想史之學者。 

三、應檢附之文件及著作 

1.個人學經歷證件影本。(如係外國學、經歷者，請附中譯本，並由駐外單位

驗證證明、國外學歷送審教師資格修業情形一覽表、內政部入出國及移民署

證明之個人出入境紀錄及經駐外單位驗證之國外學歷歷年成績證明。如有應

屆畢業尚未取得學位證書之情形，需於本校審議前提出臨時學位證明，並於

報到前取得學位證書）。 

2.博士班成績單正本。 

3.三封介紹信。 

4.博士論文(含論文大綱)、近五年内學術著作。 

5.其他教學經驗證明。 

＊應聘資料不另退還 

 

＊有意申請者，請於申請截止日前，將上列文件電子檔 E-mail 至 本系

econ_job@mail.ntpu.edu.tw 及本校人事室 tapply@gm.ntpu.edu.tw 

 

四、申請截止日期 
中華民國 109 年 11 月 30 日 

五、起聘日期 
中華民國 110 年 8 月 1 日 

 
聯絡人：陳怡文助教  
電話：(02)8674-1111 分機 67160 
傳真：(02)2673-9880 
E-mail：econ_job@mail.ntpu.edu.tw 
網址：http://www.econ.ntpu.edu.tw/ 
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